
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 6. oktober 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål K
Vil ministeren redegøre for, hvilke konkrete planer regeringen har for at nedbringe venteti-
den på autorisation af udenlandske læger, jf. artiklen ”Overlæge på Riget: Det burde tage 
14 dage, ikke mere end to år” fra Dagensmedicin.dk den 24. september 2021?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2020-21, jf. SUU alm. del - 
samrådsspm. DQ.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V), Sophie Løhde (V), Hans 
Andersen (V) og Anne Honoré Østergaard (V).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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